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Bestyrelsesmøde 
 
Dato:   Torsdag den 4. marts 2021  
Tid:   kl. 10.00 – 12.00 
  - Forretningsudvalgsmøde kl. 9.15 – 9.45  
Sted:   Vestervig Kirkemusikskole – via TEAMS 
Afbud: Henrik Strøm, Ulrik Spang-Hanssen 

Dagsorden 
 

Dagsordenspunkt Beslutning 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. 
Pkt. 9.b indføjet: Udpegning af 
person fra Vestervig til 
arbejdsgruppe vedr. 
fagpakkeprojektets videreførelse 

2. Nyt fra lærerrådet 

Kort resumé: 

 Der undervises i stort omfang 
digitalt. Visse fag for visse 
studerende er dog netop åbnet 
for fysisk fremmøde. 

 Nedlukningen påvirker både 
studerende og undervisere, som 
er ved at blive coronatrætte. 

 Pædagogisk dag bliver med fokus 
på undervisning af psykisk 
sårbare/studerende med 
funktionsnedsættelse. 
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Dagsordenspunkt Beslutning 

 Det er meget positivt, at 
faggrupperne igen er blevet 
opprioriteret. 

3. Nyt fra De studerendes råd 

Alex Ahn udtalte, at der er og har 
været frustration over 
undervisningen under 
coronanedlukningen. Opfattelsen 
er, at den ikke har fungeret 
optimalt, idet der er stor forskel på 
undervisningen i de forskellige fag. 
Nogle lærere underviser gerne via 
Moodle og andre hjælpemidler, 
mens andre slet ikke bruger disse. 
Man efterlyser studiefællesskab og 
ERFA-grupper, og man savner 
samarbejde om stoffet.  
Derfor har Alex Ahn og Andreas 
Exner udfærdiget et brev, som 
sendes til alle studerende, og hvori 
man stiller forslag om engagement i 
DSR om diverse tiltag. 
 
Tilbagemelding fra bestyrelsen er 

1. at man støtter op om brevet, 
men beder om at få tilsendt 
kopi. 

2. at det er en vanskelig 
periode, vi er inde i, og at 
undervisning via nettet ”er 
det nye sort”, men skal 
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Dagsordenspunkt Beslutning 

fungere som et supplement, 
ikke en erstatning. 
  

Punktet tages op igen på næste 
bestyrelsesmøde 
 

4. 
Nyt fra rektor (jan – marts 2021, da 
beretning for 2020 indgår i pkt. 8) 

TFT uddybede beretningen med 
følgende: 
 
Man har bedt om dispensation til at 
åbne Vestervig og Aalborg mere, 
end tilfældet er nu. Dette er 
imødekommet, men det er endnu 
ikke udmøntet detaljeret, hvordan 
og i hvilket omfang åbningen vil 
komme til at foregå. 
 
Der blev spurgt ind til personale-
ændringerne. TFT uddybede, hvilke 
stillinger, det drejede sig om, og 
hvordan opgaverne fordeles 
fremover. 

5. 
Godkendelse af tilbagemelding på 

budgetopfølgning 3. kvartal 2020. 

Godkendt. 

6. Regnskab 2020 

Pkt. 6 og 7 blev gennemgået under 
ét. TFT gennemgik herunder diverse 
specifikke punkter, hvor der var 
ændringer/forskydninger, og hvad 
tallene udtrykker. 
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Dagsordenspunkt Beslutning 

 
Budgettet for 2021 har været meget 
overraskende for alle tre skoler, 
hvorfor der i fællesskab er indsendt 
løfte til Kirkeministeriet om 
nærmere undersøgelse.  Budgettet 
skal gås grundigt igennem til d.  1/4.  
 
Med udsigt til denne uddybning 
blev pkt. 6 og 7 godkendt. 

7. Revideret budget 2021 Se pkt. 6. 

8. 

Fremlæggelse af ledelsesberetning og 

målrapportering til årsrapporten. 

Årsrapporten afleveres d. 18. marts. 

Procedure for godkendelse aftales. 

Årsrapport skal afleveres 18. marts. 
Når den er færdig, underskrives den 
af formanden og rundsendes til 
resten af bestyrelsen. 

9. Analyse 2020 – udviklingspulje 

a. Ud af 4 forslag til 
fokusområder for samarbejde 
blev de følgende to udpeget: 

 
1. Etablering af 

konsulentordning til brug for 
menighedsråd og provstier 
 

2. Kommunikationsstrategi 
 
 

b. Der nedsættes arbejdsgruppe 
vedr. evt. videreførelse af 
fagpakke-projekt. Gruppen 
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Dagsordenspunkt Beslutning 

skal bestå af én repræsentant 
fra hver bestyrelse samt de 
tre rektorer. Poul Skjølstrup  
Larsen er repræsentant for 
Vestervigs bestyrelse. 

10. 
Præsentation af rapport vedr. 

Pædagogisk udviklingsprojekt. 

Vestervig Kirkemusikskole nedsatte 
primo 2020 en tænketank med det 
formål at afklare hvilke 
pædagogiske kompetencer, der 
måtte mangle i den kirkemusikalske 
uddannelse og har aflagt rapport 
herom. 
 
I denne forbindelse kunne det 
konstateres, at netop fagpakke-
projektet har haft fokus på de 
rigtige emner/områder ifm. 
efteruddannelse af kirkemusikerne. 

11. 
Gennemgang af reviderede studieplaner 

ud fra pixi-udgave 

Studieordningerne har gennemgået 
en lettere revision og er blevet 
rundsendt til gennemsyn flere 
gange. TFT gennemgik de 
væsentligste ændringer. Det er 
planen, at revisionen skal være helt 
færdig inden sommer.  

12. 
Stillingtagen til henvendelse fra Jørgen 
Kjærgaard vedr. bogsamling 

Der var enighed om, at bogsam-
lingen i høj grad er unik og bør 
bevares samlet i Vestervig, 
herunder evt. også i digital form 
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Dagsordenspunkt Beslutning 

med henblik på fremtidssikring. 
Desværre ser Kirkemusikskolen sig 
ikke i stand til at støtte et 
bevaringsprojekt økonomisk, men 
peger på muligheden for at 
inddrage støtteforeningen som 
ansøger af fondsmidler til 
bevarelsen. Der udfærdiges 
svarbrev til Jørgen Kjærgaard. 

13. Evt. 

Karen Marie la Cour mindede om   
Landsforeningen af menighedsråds 
landsmøde i august, hvor 
kirkemusikskolerne har en stand. 
 
Der blev bedt om, at bestyrelsen 
bliver informeret, når den nye 
organisation er endeligt på plads. 
Ligeledes vil man gerne informeres 
om bygningsrenoveringens 
fremadskridning. 

 


